
 

 

 
 

GEMEENTERAAD       STAD MECHELEN 
 

SCHRIFTELIJKE VRAAG BUITEN DE GEMEENTERAADSZITTING 

 
Indiener: Hamid Riffi 
 

Datum: 12/02/2021  
 
Onderwerp vraag: Steun voor Mechelse ondernemingen 
 

Toelichtende nota 
 
In een bericht op de sociale media lezen we dat een deel van de stadslijst fier 
is op de steun voor Mechelse ondernemingen, steun vanuit de Vlaamse 
regering en het stadsbestuur. We kunnen niet anders dan hier ook volledig 

achter te staan.  
Graag had ik daarom wat meer informatie gehad over deze steun. 
 
Vragen 

- Graag had ik geweten hoeveel (financiële) steun er vanuit de Vlaamse 
regering is gekomen voor Mechelse ondernemingen? Hoeveel 
ondernemingen hebben hier gebruik van kunnen maken? 

- Hoeveel (financiële) steun is er vanuit het Mechels budget gegeven? 

Hoeveel ondernemingen hebben hier gebruik van kunnen maken? 
- Zijn er ondernemingen die steun hebben gevraagd, maar niet gekregen? 

Indien ja? Hoeveel ondernemingen en waarom hebben zij geen aanspraak 
kunnen maken voor deze hulp/steun? 
 

 
Hamid Riffi 
12/02/2021 

http://www.google.be/imgres?q=logo+mechelen&hl=nl&sa=X&tbo=d&biw=1920&bih=1023&tbm=isch&tbnid=HEiqVVNQ49QHmM:&imgrefurl=http://www.rlrl.be/rivierkenner/partners.php&docid=ieUunlNVXHapWM&imgurl=http://www.rlrl.be/rivierkenner/logo_mechelen.png&w=237&h=497&ei=MczuUPK2CLDK0AWsr4CACA&zoom=1&iact=hc&vpx=270&vpy=102&dur=1030&hovh=325&hovw=155&tx=96&ty=172&sig=108341966036169924650&page=1&tbnh=153&tbnw=73&start=0&ndsp=61&ved=1t:429,r:3,s:0,i:130

